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007.0070.9.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 12 lipca 2016 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

12 lipca 2016 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Marta Antosz 

Beata Baran 

Natalia Czyżowska 

Rafał Damaziak 

Marta Hoffmann 

Katarzyna Konik 

Michał Olszowski – Prezes TD UJ 

Michał Ożóg  

Magdalena Olbert 

Michał Walczak 

Paweł Sendyka  

Paula Złotowska  

 

Komisja Rewizyjna: 

Ewelina Lelito 

Damian Marchewka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.   
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Zaproszeni goście: 

Dominik Hodurek – Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej;  

AG – doktorantka.  

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Zatwierdzenia rozdziału miejsc dla doktorantów w domach studenckich (ref. Dominik 

Hodurek); 

3. Rozpatrzenie odwołań w Konkursie DDD (ref. Rafał Damaziak); 

4. Zmiany w składzie Zespołu ds. Konkursu DDD (ref. Rafał Damaziak); 

5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak); 

6. Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak); 

7. Uchwała Rady TD UJ ws. osób upoważnionych do pobierania klucza do biura (ref. 

Michał Olszowski); 

8. Powołanie nowych członków Zespołu ds. Promocji w ramach Komisji Kultury i 

Promocji TD UJ (ref. Marta Hoffmann); 

9. Uwagi Komisji Rewizyjnej po półroczu działania Rady (ref. Damian Marchewka); 

10. Rezygnacja Marty Antosz z funkcji Stałego Przedstawiciela TD UJ w krajowych 

organizacjach doktoranckich oraz powołanie nowego przedstawiciela (ref. Marta 

Antosz); 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

19:00 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenia rozdziału miejsc dla doktorantów w domach studenckich (ref. Dominik 

Hodurek) 

 

Dominik Hodurek przedstawił rozdział miejsc w domach studenckich w I turze naboru 

wniosków na rok akademicki 2016/2017. Dominik szczegółowo omówił wnioski osób, które 

uzyskały pokoje jednoosobowe oraz wnioski osób, którym odmówiono przyznania miejsca w 
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domu studenckim. Dominik zreferował także przypadek osoby, której odmówiono przydziału 

miejsca ze względów dyscyplinarnych.  

 

19:24 – wchodzi Ewelina Lelito. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad rozdziałem miejsc w domach studenckich w I 

turze naboru wniosków na rok akademicki 2016/2017. 

 

Wyniki głosowania: 10 głosów za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciwnych. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę.  

 

Michał Olszowski podziękował Dominikowi Hodurkowi za udział w posiedzeniu Rady TD UJ. 

 

19:34 – wychodzi Dominik Hodurek, wchodzi AG. .  

 

Punkt 3 

Rozpatrzenie odwołań w Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

(ref. Rafał Damaziak) 

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych, iż wpłynęły dwa odwołania od decyzji odmowy 

dofinansowania w edycji 3_2016 Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ. 

 

Pani PK. – terminowo złożyła kompletny wniosek o dofinansowanie wyjazdu zagranicznego w 

edycji 3_2016 Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ, jednak niefortunnie 

zarejestrowała wniosek oraz podała we wniosku datę październikową i jej dofinansowanie 

zostało przesunięte na edycję 4_2016. W związku z tym, że konferencja faktycznie odbywa się 

w trakcie edycji 3_2016, Zespół ds. Konkursu wnosi o zgodę na rozliczenie dofinansowania w 

bieżącej edycji. Zespół ds. Konkursu rekomenduje przyznanie dofinansowania w kwocie 

analogicznej dla wyjazdów do Szwecji, do Uppsali, czyli 700zł na pokrycie kosztów promu i 

części opłaty konferencyjnej. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyznaniem dofinansowania. 

 

Wyniki głosowania: 10 głosów za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciwnych. 
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Rada TD UJ przyjęła odwołanie. 

 

Pani JH - wniosek o dofinansowanie został odrzucony z powodu braku wniosku wyjazdowego 

DWM, który został dostarczony do Biura TD UJ po terminie posiedzenia Zespołu ds. Konkursu. 

Zespół ds. Konkursu rekomenduje podtrzymanie decyzji odmownej. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad podtrzymaniem decyzji odmownej. 

 

Wyniki głosowania: 10 głosów za, 2 wstrzymujące się, 0 przeciwnych. 

 

Rada TD UJ podtrzymała decyzję odmowną. 

 

Punkt 4 

Zmiany w składzie Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

(ref. Rafał Damaziak) 

 
 
Rafał Damaziak złożył wniosek do Rady TD UJ o zatwierdzenie składu osobowego Zespołu ds. 

Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów o osoby, które biorą udział w pracach 

Zespołu oraz z którymi praca przebiega bez zarzutów. Rafał zwrócił uwagę na problem 

frekwencji niektórych członków na posiedzeniach Zespołu oraz na dyżurach podczas naborów 

wniosków. Rafał zaznaczył, że w ciągu ostatniego roku udało się tylko na jednym posiedzeniu 

Zespołu uzyskać kworum. Rafał poinformował mailowo o swoim wniosku członków Zespołu, 

których sprawa dotyczy oraz zaprosił ich na dzisiejsze posiedzenie Rady TD UJ, aby mogli 

bronić swoich racji.  

 

Rafał Damaziak zwrócił się z prośbą do Beaty Baran czy może dalej pracować w Zespole ds. 

Konkursu. 

 

Beata Baran zgłosiła rezygnację z członkostwa w Zespole ds. Konkursu.  

 
Rafał Damaziak wniósł o zatwierdzenie składu Zespołu w poniżej formie z wykluczeniem DK, 
NW, AG.  
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Przewodniczący: 

Rafał Damaziak (W. BiNoZ) - Przewodniczący Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów 

  

Członkowie: 

Anna Sulima (W. MiI) 

Kamil Ruszała (W. Historyczny) 

Karolina Karwowska (W. BiNoZ) 

Justyna Oettingen (W. NoZ CM UJ) 

Agnieszka Batko (W. SMiP) 

Emil Antipow (W. SMiP) 

Katarzyna Płonka (W. BiNoZ) 

Patrycja Maciaszek (W. Filozoficzny) 

Marta Antosz (W. SMiP) 

DK 

NW 

AG 

 

Radni TD UJ po wysłuchaniu oświadczeń Rafała Damaziaka oraz AG, poprosili ich o 

opuszczenie Biura TD UJ, aby mogli swobodnie przedyskutować zgłoszoną sprawę.  

 

21:12 – wychodzi Rafał Damaziak i AG.  

21:25 – wchodzi Rafał Damaziak i AG.  

 

Michał Olszowski podziękował AG za udział w posiedzeniu Rady TD UJ. 

 

21:25 – wychodzi AG. 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad zatwierdzeniem składu osobowego Zespołu ds. 

Konkursu w zgłoszonej przez Rafała Damaziaka formie.  

 

Komisja Skrutacyjna (= Rewizyjna) przedstawiła wyniki głosowania. Wydano kart 12-ście. 

Zebrano kart 12-ście. Jedna karta była nieważna.  
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Przewodniczący: 

Rafał Damaziak (W. BiNoZ)- Przewodniczący Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów – 10 głosów na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się; 

  

Członkowie: 

Anna Sulima (W. MiI) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Kamil Ruszała (W. Historyczny) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Karolina Karwowska (W. BiNoZ) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Justyna Oettingen (W.NoZ CM UJ) – 10 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Agnieszka Batko (W. SMiP) – 10 na tak, 1 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Emil Antipow (W. SMiP) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Katarzyna Płonka (W. BiNoZ) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Patrycja Maciaszek (W. Filozoficzny) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

Marta Antosz (W. SMiP) – 11 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się; 

DK – 1 na tak, 9 na nie, 1 wstrzymujący się; 

NW – 0 na tak, 10 na nie, 1 wstrzymujący się; 

AG – 2 na tak, 7 na nie, 2 wstrzymujący się. 

 

Rada TD UJ przyjęła skład osobowy Zespołu ds. Konkursu w proponowanej formie.  

 

Punkt 5 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak) 

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady TD 

UJ z dnia 14 czerwca 2016r.  

 

Rada TD UJ przyjęła protokół jednomyślnie.  

 

Punkt 6 

Negocjacje dot. karnetów sportowych dla TD UJ (ref. Michał Walczak) 

 

Michał Walczak poinformował Radnych TD UJ, że wraz z Damianem Marchewką prowadzą 

negocjacje z firmą OK System w sprawie karnetów sportowych dla doktorantów UJ. Michał 

zaznaczył, że problemem jest niska liczba doktorantów korzystających z karnetów OK System, 

gdyż jest ona poniżej 50 osób. Wraz ze wzrostem liczby korzystających automatycznie spadłaby 
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cena za karnety. Michał proponuje rozważenie włączenia do korzystania z oferty studentów UJ. 

Michał zaznaczył, że ma plan renegocjacji oferty Benefit Systems. Decyzję Rada TD UJ musi 

podjąć do końca lipca. Michał proponuje także reklamę OK System naszymi kanałami 

informacyjnymi oraz ewentualną prezentację oferty firmy podczas ABC Doktoranta.  

 

Michał Olszowski zaproponował odnalezienie aneksu ze starego porozumienia.  

 

Beata Baran odniosła się do ostatniego posiedzenia Porozumienia Doktorantów Uczelni 

Krakowskich, na którym była wraz z Martą Antosz i na którym była omawiana propozycja 

włączenia PDUK-a do wspólnej oferty.  

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę na problemy natury prawnej, administracyjnej i kwestie 

utrzymania współpracy, gdyż takie kroki były podjęte ze strony PDUK-a w latach poprzednich i 

nie zakończyły się one pozytywnie.  

 

Michał Walczak wskazał, iż OK System sam zaproponował taką współpracę. Michał dodał, że 

firma planuje wprowadzić nowy system płatności za usługi.  

 

Damian Marchewka dodał, że nie wiadomo jeszcze czy prowizją od płatności będzie obciążony 

dodatkowo uczestnik programu czy zostanie ona wkalkulowana w cenę karnetu.  

 

Beata Baran poprosiła o informację, jaką ma przekazać do PDUK-a odnośnie ewentualnego 

włączenia ich w współpracę.  

 

Punkt 7 

Uchwała Rady TD UJ ws. osób upoważnionych do pobierania klucza do biura (ref. Michał 

Olszowski) 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych TD UJ, iż aby móc pobierać klucz do Biura TD UJ 

muszą oni posiadać upoważnienie do przetwarzania danych osobowych. Michał zaznaczył, że 

takie upoważnienie posiadają obecnie członkowie Komisji ds. Pomocy Materialnej, pracownicy 

Biura TD UJ i on sam. Pozostałe osoby chcące pobierać klucz muszą wystąpić o takie 

upoważnienie. Możliwość pobierania klucza posiadają członkowie Rady TD UJ, członkowie 

Komisji Rewizyjnej TD UJ oraz przewodniczący Komisji i Zespołów TD UJ. Michał rozważa 
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rozszerzenie możliwości pobierania klucza o byłych Prezesów TD UJ oraz o osoby Zasłużone 

dla TD UJ, które zwracają się do niego z prośbami o udostępnienie Biura TD UJ.  

 

Rafał Damaziak zwrócił uwagę, aby zachować szczególną ostrożność w poszerzaniu listy osób 

upoważnionych do pobierania klucza, gdyż w przeszłości doszło do próby utylizacji ważnych 

dokumentów oraz wyniesienia jednego z nich.  

 

Beata Baran zwróciła się z zapytaniem, co z członkami zespołów, którzy nie posiadają 

upoważnienia. 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że upoważnienie musi posiadać przynajmniej przewodniczący 

zespołu. Michał dodał, że byli Prezesi TD UJ mogliby pobierać klucz, jeśli posiadaliby 

upoważnienie.  

 

Paweł Sendyka zapytał czy obowiązek posiadania upoważnienia jest wymuszony zarządzeniem 

władz.  

 

Michał Olszowski odpowiedział, że nie. Michał zaznaczył, że ta kwestia powinna być 

uregulowana, gdyż mamy dostęp i posiadamy kontakt z danymi osobowymi, które podlegają 

ochronie prawnej.  

 

Punkt 8 

Powołanie nowych członków Zespołu ds. Promocji w ramach Komisji Kultury i Promocji 

TD UJ (ref. Marta Hoffmann) 

 

Marta Hoffmann rekomenduje przyjęcie do Zespołu ds. Promocji Jakuba Bugajskiego, z którym 

odbyła spotkanie. Jakub Bugajski jest uczestnikiem 1-go roku studiów doktoranckich na 

Wydziale Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ. Jest obeznany w zakresie social media 

oraz tworzeniu stron internetowych. Jakub może aktualizować zakładkę Komisji Promocji i 

Kultury. Marta dodała, że następny nabór członków do Komisji ogłosi we wrześniu.  

 

Michał Olszowski zapytał Martę czemu Jakub Bugajski nie został zaproszony na dzisiejsze 

posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Marta Hoffmann odpowiedziała, że nie pomyślała o tym.  
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Michał Olszowski zaznaczył, że jest od wielu lat przyjęta praktyka zapraszania kandydatów na 

członków zespołów, przedstawicieli doktorantów do Rad Wydziałów i Instytutów, itp.  

 

Marta Hoffmann zaproponowała ewentualne odroczenie głosowania i zaproszenie Jakuba na 

następne posiedzenie.  

 

Beata Baran dodała, że Jakub jest opiekunem strony internetowej Wydziału Studiów 

Międzynarodowych i Politycznych UJ oraz członkiem Zespołu ds. Współpracy 

Międzynarodowej. Posiada zdolności informatyczne.  

 

Rafał Damaziak poparł przyjęcie osoby z umiejętnościami informatycznymi, gdyż jest taka 

potrzeba w TD UJ. Rafał zwrócił uwagę, iż Damian Marchewka broni dysertację za kilka 

miesięcy i potrzebujemy informatyka dla kontynuacji obsługi strony www.  

 

Marta Hoffmann wskazała, że była jeszcze kandydatka do Zespołu ds. Promocji, jednak jej 

zainteresowania rozmywały się z zakresem prac Zespołu.  

 

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad przyjęciem Jakuba Bugajskiego do Zespołu ds. 

Promocji.  

 

Komisja Skrutacyjna (= Rewizyjna) ogłosiła wyniki: 12 głosów na tak, 0 wstrzymujący się, 0 

przeciwnych.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

20:58 – wychodzi Katarzyna Konik.  

 

Aktualizacja spisu przedstawicieli doktorantów w Radach Wydziałów i Instytutów 

 

Michał Olszowski zaapelował do Pawła Sendyki o dokończenie wyborów przedstawicieli do 

Rad Instytutów UJ, za które Paweł jest odpowiedzialny, gdyż od ostatniego posiedzenia Rady 

TD UJ nic się nie zmieniło w tym zakresie.  
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Paweł Sendyka zaznaczył, że wykonał wiele telefonów w tej sprawie. Paweł proponuje 

spotkania z dyrektorami.  

 

Michał Olszowski prosi o zakończenie wyborów najpóźniej do końca września br.  

 

Punkt 9 

Uwagi Komisji Rewizyjnej po półroczu działania Rady (ref. Damian Marchewka) 

 

Damian Marchewka przedstawił raport Komisji Rewizyjnej. 

 

„Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27.06.2016, w składzie: 

Przewodniczący Damian Marchewka 

Dominika Ciaranek 

Magdalena Król 

Ewelina Lelito    

na podstawie półrocznej obserwacji działalności Rady sporządziła raport dot. propozycji 

usprawnień prac Rady, Komisji i Zespołów TD UJ.  

 

Komisja Rewizyjna do najbardziej destrukcyjnych elementów prac Rady tej kadencji zalicza 

konflikty o podłożu personalnym zarówno na spotkaniach Rady jaki i na grupie dyskusyjnej.  

Dostrzegamy możliwość wyeliminowania tego czynnika przez interwencje wszystkich członków 

Rady w momencie pojawienia się konfliktu, polegające na konsekwentnym namawianiu 

kłócących się osób do zmiany charakteru rozmowy z personalnego ataku na merytoryczną 

dyskusję. Naszym zdaniem presja otoczenia najskuteczniej działa w takich sytuacjach. 

Zwracamy również uwagę na trzymanie się w miarę możliwości zasady nie przekraczania 

długości posiedzeń ponad 3 godz. Naszym zdaniem zbyt długie posiedzenia przyczyniają się do 

spadku koncentracji Radnych i procedowania ważnych spraw bez należytej staranności.       

 

Przechodząc do podsumowania działań Komisji i Zespołów chcielibyśmy podkreślić, że 

najważniejszą wartością tych organów jest praca grupowa ich członków. Naszym zdaniem 

zabrakło tego np. w pracach Komisji Promocji i Kultury, gdzie liczba i rozmiar realizowanych 

zadań nie pozwala na jednoosobowe ich wykonywanie. Zalecamy Przewodniczącej Komisji w 

większym stopniu delegowanie zadań tak jak miało to miejsce podczas organizacji Wiosennego 

Wyjazdu Integracyjnego.         
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Ponadto KR z powodu braku wiedzy prosi o przedstawienie w formie pisemnej (również Radzie) 

na kolejne posiedzenie efektów tegorocznej pracy  Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej i 

Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach w następującej formie:  

1. Liczba spotkań członków zespołu  

2. Lista aktywnych członków wraz z opisem przeprowadzonych przez nich działań 

3. Harmonogram działań na przyszłe półrocze  

 

Ponadto prosimy Zespół ds. Współpracy Międzynarodowej o przedstawienie listy 

przedstawicieli zagranicznych jednostek (imię, nazwisko, jednostka, data kontaktu, typ 

[spotkanie, e-mail itp.], rezultat kontaktu) z którymi kontaktowali się członkowie Zespołu w celu 

nawiązania współpracy.    

 

W ogólnym podsumowaniu KR nie dostrzega poza wymienionymi innych większych 

problemów natury organizacyjnej, które mogłyby zakłócić pracę Rady.” 

 

21:03 – wchodzi Katarzyna Konik. 

 

Punkt 10 

Rezygnacja Marty Antosz z funkcji Stałego Przedstawiciela TD UJ w krajowych 

organizacjach doktoranckich oraz powołanie nowego przedstawiciela (ref. Marta Antosz) 

 

Marta Antosz złożyła rezygnację z funkcji Stałego Przedstawiciela TD UJ w krajowych 

organizacjach doktoranckich ze względu na konieczność finalizacji  prac nad dysertacją oraz 

wyjazdy zagraniczne w najbliższym czasie. Marta rekomenduje Beatę Baran.  

 

Michał Olszowski zakomunikował, że Marta Antosz sprawdziła się doskonale w 

reprezentowaniu TD UJ na forum organizacji doktoranckich i podziękował jej za wieloletnie 

zaangażowanie. Michał dodał, że Beata Baran już reprezentowała TD UJ i jest zorientowana w 

zakresie działań omawianej funkcji.  

 

Beata Baran wyraziła chęć podjęcia się nowej funkcji i zwróciła uwagę, że posiada podobne 

doświadczenie zdobyte w innych organizacjach.  

 



 

 12

Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem Beaty Baran na Stałego 

Przedstawiciela TD UJ w krajowych organizacjach doktoranckich.                                                                                                                                                         

 

Komisja Skrutacyjna (=Rewizyjna) wydała kart 12-ście, zebrała kart 12-ście.  

 

Oddano głosów: 12 na tak, 0 wstrzymujących się, 0 przeciwnych. Wszystkie głosy były ważne. 

 

Beata Baran została jednomyślnie powołana na Stałego Przedstawiciela TD UJ w krajowych 

organizacjach doktoranckich.                                                                                                                                                    

 

Punkt 11 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych, iż wakacyjny wyjazd do Transylwanii się nie 

odbędzie. Na prośbę Michała Piotr Kołpak, doktorant na Wydziale Historycznym UJ, dokonał 

rozeznania w zakresie kosztów wyjazdu do Transylwanii, które okazały się zbyt wysokie. 

Problemem okazał się także długi czas podróży.  

 

Paula Złotowska poprosiła o podanie planowanego terminu wyjazdu. 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że wyjazd był planowany na koniec sierpnia.  

 

Beata Baran zapytała czy doktoranci spoza UJ będą mogli wziąć udział w wyjeździe.  

 

Michał Olszowski udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

 

Beata Baran spytała czy mogliby wziąć udział w wyjeździe osoby niebędące doktorantami.  

 

Michał Olszowski odpowiedział, że tak 

 

Krzysztof Tlałka zaproponował wcześniejsze rozeznanie się, co do wyjazdu listopadowego.  

 

Michał Olszowski zakomunikował, że wyjazd będzie organizował Piotr Kołpak, który ma duże 

doświadczenie organizacyjne.  
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Beata Baran poprosiła o określenie terminu.  

 

Michał Olszowski podał, że termin zostanie przegłosowany na grupie dyskusyjnej Rady TD UJ.  

 

Marta Hoffmann ogłosiła termin odbycia się ABC doktoranta na 11 października br.  

 

Damian Marchewka skierował pytanie czy była by możliwość, aby przedstawiciele Ok System 

zareklamowali się podczas ABC doktoranta. 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że tylko w sytuacji posiadania zgody władz uczelni. Zaznaczył, 

że sprawa jest do ustalenia.  

 

Punkt 12 

Zamknięcie posiedzenia 

 

21:29 – Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


